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ZÁPISNICA 

ZO ZASADNUTIA KOMISIE REGIONÁLNEHO ROZVOJA A DOPRAVY,  

 KONANÉHO dňa 26.01.2024 na MsÚ, Odd. RRaMV, budova Rubigall, II. poschodie 
 

Dňa 26.01.2024 zasadala Komisia regionálneho rozvoja a dopravy pri MsZ v Banskej Štiavnici 

 

Prítomní členovia: 5  
Mgr. Martin Macharik 

Mgr. Mikuláš Pál 

Ľubomír Barák 

Ing. Matej Michalský 

Jozef Bartko  

 

Neprítomní členovia: 1 

Mgr. Peter Ernek 

 

Hostia: 

Ing. Aurélia Bachoríková, OOCR Región Banská Štiavnica 

   

      Program: 

1. Otvorenie 

2. Plán práce na rok 2024 

3. Vyhodnotenie roka 2023 

4. Implementácia nového VZN o parkovaní 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Záver 

 
k bodu č. 1 

      Zasadnutie otvoril, prítomných privítal predseda komisie Mgr. Martin Macharik a zároveň 

skonštatoval, že komisia je uznášania schopná. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia.   

 

k bodu č. 2 

     K bodu č. 2 navrhol predseda komisie Mgr. Martin Macharik venovať sa v roku 2024 podrobnejšie 

problematike súvisiacej s cestovným ruchom (CR) a propagáciou mesta, ktorá spadá pod Komisiu 

RRaD. Navrhol raz ročne pozvať na rokovanie Komisie RRaD riaditeľku OOCR a Ing. R. Marka, 

vedúceho Odd. kultúry, športu a MK.  

     

     Následne predstavil členom komisie novú riaditeľku OOCR Ing. Auréliu Bachoríkovú, ktorá bola 

prizvaná ako hosť na rokovanie Komisie RRaD. Ing. Aurélia Bachoríková stručne informovala členov 

komisie o svojom doterajšom profesijnom živote a potom sa zamerala na činnosť OOCR, ktorá 

spočíva hlavne vo vydávaní materiálov o regióne, v budovaní turistickej infraštruktúry (tur. chodníky, 

cyklotrasy a pod.) a v podpore podujatí.  

 

     Riaditeľka OOCR ďalej zdôraznila, že OOCR by mala byť nápomocná pri dosiahnutí symbiózy 

medzi obyvateľmi Banskej Štiavnice a návštevníkmi mesta a mala by pomôcť pochopiť potreby 

návštevníkov mesta.  

 

     Predseda komisie Mgr. Martin Macharik vysvetlil členom komisie rozpočet OOCR.  

    Člen Komisie Mgr. Mikuláš Pál zasa vysvetlil ako funguje proces posudzovania podaných 

projektov v oblasti CR a akú úlohu zohrávajú zamestnanci Úradu BBSK v rámci fungovania OOCR.    
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K bodu prebehla diskusia. Z nej vzišli nasledovné pripomienky:  

 

- Príprava kalendára podujatí by mala byť riešená na spoločnom zasadnutí Komisie RRaD 

a Komisie športu a kultúry v predstihu (ideálne v novembri), aby už na začiatku nového roka 

boli k dispozícii aktuálne termíny podujatí a nedochádzalo k chaosu. 

- Amfiteáter – problematická komunikácia s prevádzkovateľom letného amfiteátra. 

- Informačné centrum – využiť pri získavaní spätnej väzby od návštevníkov mesta.  

- Riešiť problematiku financovania podujatí v mimosezóne. 

- Je potrebné doriešiť údržbu turistických chodníkov a cyklotrás. 

 

Uznesenie č. 13 

 

KRRaD odporúča, aby MsZ prerokovalo v mesiaci november zoznam kultúrnych podujatí aj 

s termínmi konania plánovanými na nasledujúci rok.  

 

ZA: ... PROTI: ... ZDRŽAL SA: ... 

 

   Uznesenie č. 14 

 

KRRaD odporúča zvolať spoločné rokovanie s Komisiou športu a kultúry v mesiaci november, 

na ktorom prebehne vyhodnotenie uskutočnených podujatí a plánovanie kalendára podujatí na 

nasledujúci rok.  

 

ZA: ... PROTI: ... ZDRŽAL SA: ...    

 

k bodu č. 3 

     Bod č. 3 nebol prerokovaný.  

 

k bodu č. 4 

     Na Dodatku č. 2 k VZN Mesta Banská Štiavnica č. 1/2020 o dočasnom parkovaní motorových 

vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych komunikácií na území mesta Banská Štiavnica sa 

uznieslo MsZ v Banskej Štiavnici dňa 07.12.2023a účinnosť nadobudlo 30.12.2023.  

     Predseda komisie Mgr. Martin Macharik skonštatoval, že už 4 týždne funguje nový systém, ale 

nikde nie je nič vyznačené, nový systém parkovania je neprehľadný a chaotický a niektoré zmeny sú 

nelogické. Zdôraznil, že používanie aplikácií predstavuje pre značnú časť populácie problém a teda by 

sa nemal zrušiť výber poplatku za parkovanie cez SMS. Ďalej skonštatoval, že nebol dodržaný postup 

pri vypracovaní nových pravidiel parkovania, ktorý si stanovila Komisia RRaD a to, že zozbiera do 

konca septembra 2023 podnety ku parkovaniu a tie budú potom zapracované do návrhu nového VZN 

o parkovaní. Po prijatí VZN bude dostatok času na prípravu a od januára môže nový systém 

parkovania fungovať. K bodu prebehla diskusia.   

 

Uznesenie č. 15 

 

KRRaD odporúča zmapovať voľné miesta v meste vhodné na zriadenie parkovacích miest 

a vypracovať návrh nových možností parkovania.  

 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0    

 

     Uznesenie č. 16 

 

KRRaD žiada MsÚ o vypracovanie súhrnnej správy o parkovaní za rok 2023, ktorá bude 

predložená na prerokovanie v Komisii RRaD vo februári 2024.    

 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0    
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     Na záver predseda komisie Mgr. Martin Macharik poďakoval prítomným za účasť na  zasadnutí 

komisie a následne ho ukončil. 

 

V Banskej Štiavnici, dňa 30.01.2024 

 

 

Zapísala: Mgr. Andrea Benediktyová                                               

                Mgr. Martin Macharik, v. r.  

                      predseda komisie 

 

 


